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BASQUET LLlGA ENDESA 

A I/ACB i sense -déficit 
Albert Aliaga afirma que "per primera vegada en la historia del Fon;a Lleida" el club tancara la 
temporada sense perdues 11 El president es mostra conven«;ut que "ens salvarem" 

JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I "Per primera vegada en 
la historia del Fore;a Lleida, des 
que soc president i també ante
riorment, tancarem l'exercici 
quadrant números", va -explicar 
ahir el president del club, Albert 
Aliaga, durant el tradicional en
contre nadalenc arnb els mitjans 
de comunicació, amb referencia 
al pressupost de quatre milions 
d'euros que té el club en aquest 
exercici. 

"Com cada any volem 
celebrar aquestes fes tes amb la 
nostra família, i amb els mitjans 
de comunicació", va comene;ar 
Aliaga en el seu discurso "És un 
any especial, i encara que amb 
el Robles no, perque ja han aca
bat, amb Híopos ens queden uns 
partits superimportants. Passi el 
que passi estem fent historia tots 
junts. Vull desitjar a la nostra 
afició i a tots els lleidatans unes 
bones festes i recordar-los que 
aquest dissabte tenim un partit 
superimportant, una final con
tra Granada, en la qual desitgem 
i volem que el pavelló estigui 
pIe", va dir. 

HUn any historie" 
En el seu balane; esportiu, 

economic i social va dir que "es
tem davant d'un any historic. 
Ara mateix, no en som consci
ents, perque ha estat un any en 
que no hem tingut ni cinc minuts 
per desconnectar, pero aques
tes festes ens permetran ado
nar-nos-en. Estem fent historia 

FUTBOL TERCERA RFEF 

L'Atletic Lleida 
treballa en la 
creació de la 

• pnmera penya 
Balan<; positiu del 
2024 des del club 

J.C.M.C. 
I LLEIDA I L'Atletic Lleida comptara 
ben avíat amb la primera penya 
d'aficionats. Així ho va explicar 
ahir Xavier Bartolo, director ' 
esportiu del club lleidata, du
rant el balan~ de l'any davant 
deIs mitjans de comunicació, en 
el qual va destacar el bon mo
ment de l'entitat. Acompanyat 
pel president, Josep Maria Oro
mí i l'entrenador, Gabri García, 
Bartolo va explicar que "sent 
un projecte nou aquest any hem 
aconseguit l'ascensa Tercera 
RFEF. En qualsevol categoria, 
un ascens sempre- és una cosa 
molt difícil" i va recordar que 
"els exits esportius ajuden a 

Oirectius, jugadorsi tecnics de I'Hiopos Lleida i del Robles van celebrar ahir Nadal amb els mltjans de comunlcació. 

en l'esport lleidata". Va quali
ficar de "bestial" la resposta 
tant d'empreses, institucions 
í aficionats. Tenim un mínim 
de 5.000 o 5.209 espectadors 
en cada partit. Es veritat que 
esperavem una resposta més 
gran amb el Robles, que també 
ofereix un gran espectacle". 

salvarem segur, perque ens ho 
mereixem. Partit a partit hem 
de disfrutar del que estem fent, 
que és una cosa que crec que 
encara no en som conscients. El 
2025 cada partít ha de ser una 
festa, tant en el masculí com en 
el femení i que al juny ens pu
guem tornar a trobar per cele
brar la permanencia a l'ACB". 
Va assegurar també que seguei
xen pendents del que ofereix el 
mercat. 

Oriola: IJAquí em sento estimat" 

Sobre el que li detnana el 
2025 va dir tenir-ho molt clar: 
"El somni és salvar-nos, que ens 
salvarem, n'estic convene;ut. Ens 

• Pierre Oriola va explicar 
ahir, després de l'entrena
ment de la plantilla, que en
cara que "se'ns han escapat 
alguns partits per petits de
talls. Estem on volíem estar. 
L'objectiu és aconseguir la 
salvació l'abans possible i 
després ja veurem on podem 
arribar". El de Tarrega va dir 

El presldent de l'Atletic Lleida, Josep María Oromí, a la dreta, ahír en I'esmorzar amb els mitJans. 

consolidar els projectes. 1 ara 
estem treballant per aconseguir 
un nou repte esportiu", adme
tent que un altre ascens forma 
part deIs seus objectius. 

El director esportiu, artífex 

de l'ascens com a entrenador 
de l'equip el curs anterior, va 
destacar que "només segueixen 
tres jugadors de la passada tem
porada i la meitat de la plantilla 
són lleidatans". Va incidir que 

l'Atletic Lleida "és un projecte 
de ciutat" i que aquest també 
passa per una aposta pel futbol 
base, per la qual cosa va donar 
valor al fet que "ja tenim onze 
equips al planter". 

sentir-se molt bé a nivell per
sonal. "Volia un projecte en 
el qual em sentís comode, es
timat i avalat i aquí a Lleida 
ho estic, ho he trobat i n'es
tic gau~int". També va ad
metre en el pla esportiu que 
el partit de dissabte davant 
del Granada és important i 
"difícil". 

FUTBOL 

Dimiteix Vidor 
Fernández com 
atecnicdel 
Saragossa 
I SARAGQSSA I Víctor Fernán
dez va deixar de ser ahir en
trenador del Saragossa. "El 
tecnic saragossa ha presentat 
aquest matí la seua renún
cia irrevocable, ratificant la 
decisió que ja va expressar 
després del partit davant el 
Reial Oviedo, i finalitza aiXÍ 
la quarta etapa com a tecnic 
del nostre club", va informar 
ahir l'entitat a la seua pagina 
web. 

Fernández ja va avane;ar la 
decisió després de la derrota 
per 2-3 davant de l'Oviedo 
dimarts, a l'avane;ar-se 2-0. 
"Ho he intentat tot pero no 
soc capa~ de trobar la solució. 
Diré al president que m'apar
to a un costat perque no soc 
prou bo per corregir aquesta 
situació", va dir en roda de 
premsa després del partit. 
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